
ZÁPIS  

zasedání číslo 4 školské rady 
konané dne 23.1.2025 v budově ZŠ Kněžpole od 13:00  

 

Doba jednání: 13:00-14:30 

Přítomno:  4 (Mgr. Filip Hančík, Mgr. Veronika Melková, Magdalena Hájková 

     Mgr. Irena Šichová - host) 

 

Omluveni:  -- 

Zapisovatel:  Mgr. Filip Hančík 

Ověřovatel: Magdalena Hájková 

 

 

1. Úvod a kontrola zápisu z předchozího jednání školské rady 

Zasedání zahájil předseda Filip Hančík, který bude celé zasedání řídit.            

Zapisovatelem jednání školské rady byl navržena Filip Hančík. Hlasováním byl návrh 

jednohlasně přijat bez připomínek.                  

Ověřovatelem byla navržena Magdalena Hájková. Hlasováním byl návrh jednohlasně přijat 

bez připomínek.                       

Zápis z předchozího jednání školské rady je dle ověřovatele v pořádku.  

 

2. Schválení programu zasedání 

Navržený program obdrželi členové školské rady společně s pozvánkou. 

 

Program: 

1) Úvod a kontrola zápisu z předchozího jednání školské rady 

2) Schválení programu zasedání 

3) Zpráva ředitelky školy 

4) Konkursní řízení na ředitele školy 

5) Diskuze 

6) Závěr 

 

3. Zpráva ředitelky školy o plnění usnesení z minulé školské rady. 

Ředitelka školy Mgr. Ivana Šichová informovala členy ŠR : 

- o rozpočtu na rok 2025,  

- internetových stránkách ZŠ,  

- přihlášení účasti ZŠ do McDonalds Cupu,  

- aktuální situaci s realizací klimatizace v prostorách budovy ZŠ a MŠ,  

- proběhnutém rodičovském plese a 

- o provozních problémech za předpokladu novelizace školského zákona 



4. Konkursní řízení na ředitele školy 

Školská rada projednala a zhodnotila končící šestileté období ředitelky Základní školy a 

Mateřské školy Kněžpole Mgr. Ireny Šichové a na základě § 168 odst. 1 písm. i) školského 

zákona č. 561/2004 Sb. podává návrh zřizovateli k vyhlášení konkursu na ředitele školy. 

 
 

Usnesení 4ŠR/1/2025: 

Školská rada schvaluje podání návrhu zřizovateli Základní školy a Mateřské školy 

Kněžpole k odvolání ředitelky Mgr. Ireny Šichové. 

 

 

5. Diskuze 

V rámci diskuze bylo řešeno fungování SRPŠ, plánované školní akce i plánované realizace a 

rekonstrukce. 

 

 

6. Závěr 

Zasedání bylo ukončeno v 14:30. 

 

 

 

Zapsal:  Mgr. Filip Hančík  ………………………………. 

 

Ověřila:  Magdalena Hájková   ………………………………. 

 

Člen ŠR:  Mgr. Veronika Melková ……………………………….  


